
Protokół z sesji nr II/21
 Rady Osiedla Grabiszyn-Grabiszynek

z dnia  17 listopada 2021r.
Godz. 19:40

Na sesji  odniesiono się do porządku obrad:

 Ad. I.  Otwarcie obrad
Sesję otworzył przewodniczący RO Grabiszyn-Grabiszynek, Tomasz Chołast. Stwierdził  quorum.
W sesji wzięli udział wszyscy radni oraz mieszkańcy wg listy obecności.

Ad. II. Przyjęcie porządku obrad
Zmieniono  kolejność  punktów  w  porządku  obrad.  Nad  zmienionym  porządkiem  obrad  głosowano
jednogłośnie.

Ad.III. Zaprzysiężenie Janiny Doroty Pławnickiej
Janina Pławnicka złożyła ślubowanie.
Uchwałą II/ 3 / 21 zaprzysiężono Janinę Pławnicką na radną osiedlową.

Ad. IV. Ustalenie czasu wypowiedzi.
Zaproponowano czas wypowiedzi: 1 minuta, 2 minuty oraz 5 min.
Uchwałą II/ 4 / 21 ustalono czas wypowiedzi radnego na 2 min.
Głosowano: „za”- 11 osób było za czasem 2min.

Ad. V. Wybór Zarządu
1. Powołano  komisję  skrutacyjną  w  składzie:  Stanisław  Czykaluk,  Piotr  Rosik,  Michał  Sznajder.

Przewodniczącym komisji został Michał Sznajder.
2. Zgłoszono kandydaturę na PZ: Janinę Pławnicką.

Uchwałą II/ 5 / 21 wybrano Janinę Pławnicką na przewodniczącą Zarządu Osiedla
„za”- 13 osób, „wstrzymał się”- 1 osoba, „przeciw”- 1 osoba.

3. Janina Pławnicka zaproponowała kandydatów do objęcia stanowisk w Zarządzie.
• Wiceprzewodnicząca- Aneta Jaszczyńska

Uchwałą II/ 6 / 21 wybrano Anetę Jaszczyńską na wiceprzewodniczącą Zarządu Osiedla
Głosowano jednogłośnie.

• Sekretarz- Stella Szlucha-Kowalska
Uchwałą II/ 7 / 21 wybrano Stellę Szluchę Kowalską na sekretarza Osiedla
„za”- 14 osób, „wstrzymał się”- 1 osoba, „przeciw”- 0

• Skarbnik- Maria Kostrzewa-Żołnierz
Uchwałą II/ 8 / 21 wybrano Marię Kostrzewę-Żołnierz na skarbnika Osiedla
„za”- 14 osób, „wstrzymał się”- 1 osoba, „przeciw”- 0

• Członek Zarządu- Arkadiusz Młynarczyk.
Uchwałą II/ 9 / 21 wybrano Arkadiusza Młynarczyka na członka Zarządu Osiedla
„za”- 14 osób, „wstrzymał się”- 1 osoba, „przeciw”- 0

Ad.VI Sprawy Zarządu Osiedla poprzedniej kadencji
Anna  Daleszyńska zdalnie  przedstawiła  sprawozdanie  z  działań  ZO  poprzedniej  kadencji,  w  tym  kwestie
budżetu, realizacji zadań społecznych, sprawy infrastrukturalne oraz wnioski do rozpatrzenia, które wpłynęły w
ostatnim czasie.



Ad. VII   Powołanie komisji:

1. Infrastruktury i komunikacji Miejskiej

Uchwałą II/ 10 / 21 powołano Komisję Infrastruktury i Komunikacji Miejskiej
Skład komisji: Bańcerowska Katarzyna, Czykaluk Stanisław, Ćwik Barbara, Dolot Oskar, Malicki Jakub, Sznajder
Michał

2. Ochrony Środowiska, Porządku i Czystości

Uchwałą II/ 11 / 21 powołano Komisję Ochrony Środowiska, Porządku i Czystości
Skład komisji: Ćwik Barbara, Kostrzewa-Żołnierz Maria, Malicki Jakub

3. Kultury, Edukacji i Integracji

Uchwałą II/ 12 / 21 powołano Komisję Kultury, Edukacji i Integracji
Skład  komisji:  Bieś  Czesław,  Czykaluk  Stanisław,  Jaszczyńska  Aneta,  Sudomirska  Joanna,  Szlucha-Kowalska
Stella, Sznajder Michał

Ad. VIII   Powołanie koordynatorów ds.:

1. Klubu Seniora

Nikt się nie zgłosił. Sprawa została przesunięta do późniejszego rozpatrzenia.

2. Komunikacji

Uchwałą II/ 13 / 21 powołano Katarzynę Bańcerowską na koordynatora ds. Komunikacji
Głosowano jednogłośnie

3. Utworzenia CAL

Uchwałą II/ 14 / 21 powołano Anetę Jaszczyńską na koordynatora ds.  Utworzenia Centrum Aktywności
Lokalnej
„za”- 14 osób, „wstrzymał się”- 1 osoba, „przeciw”- 0

Ad. IX   Zaopiniowania biegu Wrocławska Dycha

Wniosek klubu sportowego TMTeam o organizację biegu w parku w dn. 31.12.21

Uchwałą II/ 15 / 21 zaopiniowano pozytywnie bieg Wrocławska Dycha
Głosowano jednogłośnie

Ad. X   Przyjęcie protokołu I/21

Uchwałą II/ 16 / 21 przyjęto protokół I/21 z dn. 3.11.21
„za”- 14 osób, „wstrzymał się”- 1 osoba, „przeciw”- 0

Ad. XI   Zapytania i wolne wnioski

1. Mieszkanka zwróciła  się  ze  sprawą  utwardzenia  części  trawnika  przy  Racławickiej.  Temat  dotyczy
terenu osiedla Borek i tam skierowano wnioskodawczynię.

2. Krzysztof Matolicz, obecny jako gość, poinformował, że nie otrzymał podziękowania od Prezydenta za
sprawowanie mandatu radnego w poprzedniej kadencji, zwrócił się z prośbą, by podziękowania zostały
wszystkim przekazane.

3. Jakub  Malicki zawnioskował,  by  sesje  nagrywać  i  pliki  dźwiękowe  zamieszczać  na  serwerze
zewnętrznym. Głosami „za”-2, „wstrzymał się”-2, „przeciw”-11 odrzucono wniosek.

4. Janina  Pławnicka  poinformowała  o  statusie  organizacji  zadania  społecznego  Wigilia,  Mikołajki-



wydarzenie plenerowe z atrakcjami dla dzieci. Do współpracy zaproszone osiedlowe placówki miejskie.
Poruszyła sprawę konieczności  zamówienia pieczątek dla  radnych funkcyjnych;  realizacją  się  zajmie
Arkadiusz Młynarczyk.

5. Dyżury-  większością  głosów  („za”-9,  „wstrzymał  się”-3,  „przeciw”-3)  zdecydowano,  że  powinny  się
odbywać także w SP 109, szczegóły oraz grafik dyżurów do ustalenia na kolejnej sesji.

Ad. XII  Wyznaczenie terminu kolejnych obrad.

Kolejne obrady wyznaczono na 29.11.21 o godzinie 20:00 (forma zdalna)

Ad. XIII Zamknięcie obrad

Na tym obrady zakończono i zamknięto.

                                          Prowadził:
 Przewodniczący  RO Grabiszyn-Grabiszynek

                                                                                                        Tomasz Chołast                         

Protokowała:
Katrzyna Bańcerowska


